
A simple exposure of the 9/11 
conspiracy 

 

Introduction 

I started to write papers on 9/11 many years ago, some of which extended to scores of 
pages. Each time I got bogged down in a morass of facts; the subject was labyrinthine and 
complicated. I gave up because it was too complex to write a simple, concise paper on it; a 
big book would be necessary. 

In this paper I will try again. This time I will stick to bullet points alone. To avoid 
complications I will give limited references and quotations and will not discuss the full 
implications or background to each point but will try to stick to essential facts. 

Why is this important? 
Nations are ruled by an evil elite cabal of rich people; chiefly bankers, rich families, 
corporatists and financiers (‘the 1%’). These people are sociopaths and psychopaths, which 
explains why Western nations continually apply insane, damaging policies and why society 
is crumbling into oblivion. Their goal is a totalitarian global government ruling over serfs 
that are completely controlled in every area of life. 

The Elite has long been in control of Western societies but became more powerful after 
certain coups, such as the assassination of JF Kennedy and the 9/11 tragedy; or wars, such 
as the Cold War, Vietnam War and the Iraq war. This control enables the Elite to introduce 
policies that are conspiracies against the people under the pretence of necessity or 
beneficence. 

When you understand the truth about one major conspiracy, such as 9/11, it will open your 
eyes to a range of other conspiracies that threaten you. 

What is a conspiracy? 
To conspire means to plot or scheme together to a certain end. Thus a conspiracy is the act 
of conspiring together; a banding together for a purpose, often secret; an unlawful plot. 
People in power have been conspiring for millennia; only a small proportion of these 
schemes become famous, such as the Gunpowder Plot of Guido Fawkes and others. 

Proposal 
Saudi terrorists did not destroy the WTC with stolen aeroplanes. The tragedy was 
controlled by a psychopathic elite cabal to further their plans for world domination and 
societal control. The action was carried out by secret service agencies (chiefly the CIA, FBI 
and Mossad) using assets and patsies. The demolition of buildings was initiated by 
engineered controlled explosions planted by Mossad agents. News footage was 
manipulated and controlled propaganda. 
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The establishment narrative 

The event 

 A group of 19 terrorists, mainly from Saudi Arabia, hijacked four heavy airliners by 
threatening staff with box-cutters (Stanley knives). 

 These terrorists were under the control of Osama bin Laden. 

 With minimum small-plane training, they expertly flew the four aircraft to three of 
their targets. 

 Two airliners hit the Trade Centre ‘twin towers’ in New York City. The resultant fire 
caused the towers to crash to the ground. Falling debris crushed most of the other 
buildings. There is no explanation why Building 7 fell down. 

 One aeroplane hit the Pentagon. 

 One intended to hit the White House but an insurgency of the passengers overcame the 
terrorists and the plane crashed in Shanksville, Pennsylvania. 

 

The repercussions 

 The War on Terror. [This term is meaningless.] 

 War with Iraq; despite Saddam Hussein having no involvement with the attack. 

 War with Afghanistan; despite it having no direct involvement with the attack. It was 
claimed that the Taliban was connected to the attack through its support of Osama bin 
Laden. Afghanistan was really under the control of various tribal warlords, some of 
whom sympathised with the Taliban, others did not.  

 Multiple draconian domestic new policies: the Patriot Act, establishment of Homeland 
Security etc. These severely curtailed domestic freedoms. 

 The cost of these repercussions was in the trillions. 
 
Aside 
The War on Terror is a long held plan of Zionism to dominate the Middle East. It was first 
articulated by Benjamin Netanyahu in 1980. Within minutes of the collapse of the towers, 
Ehud Barak (former PM of Israel and war criminal)1 called for a war on terror and invasion 
of Afghanistan on a BBC World Television programme. This became official US policy after 
9/11 initiating foreign conflicts to serve Israel: Iraq, Afghanistan, Somalia, Pakistan and 
Yemen. 

The enquiry 

 The 9/11 commission was convened on 27 November 2002. It was dissolved on 21 
August 2004. The chairman was Thomas Keen. 

 Its report was: ‘National Commission on Terrorist Attacks Upon the United States’; but 
it was widely known as ‘The 9/11 Commission Report’. 

                                                   

1 He was responsible for war crimes on Gaza in 2008-2009. This is confirmed by the Goldstone Report for 
the UN fact-finding mission. Bollyn alleges that Barak was in America in 2001 to supervise the planning and 
attack on the WTC. Bollyn, op. cit. p279. 
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 The chief conclusion was that there was a failure of the CIA and FBI which led to the 
attacks. 

 This established the government explanation, which has been widely criticised. 
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The exposure 1: Background issues 

The targeted buildings 

The buildings involved 

 World Trade Centre 1 (the North Tower). A 110-storey building. Collapsed at 10.28 am. 

 World Trade Centre 2 (the South Tower). A 110-storey building. WTC 1 and 2 are 
commonly called ‘the Twin Towers’. Collapsed at 9.59. 

 WTC 3. A 22-storey building.  This was a hotel; in 1995 it became the Marriot World 
Trade Centre (3 WTC). The south-west corner of the site. Crushed as the towers fell. 

 WTC 4 and 5. Nine-storey buildings. The basement vaults of WTC 4 housed large 
deposits of gold and silver and was occupied by the US Commodities Exchange. 
Crushed as the towers fell. 

 WTC 6. Eight-storey building. This housed the United States Customs Service and the 
US Commodities Exchange. North-west corner of the site. Crushed as the towers fell. 

 WTC 7. A 47-storey building. Collapsed at 5.21. 

 The Pentagon. HQ of the Dept. of Defence in Virginia. 
 
Ownership 

 Ownership is by New York and New Jersey. 

 The trade centre complex was leased to Silverstein Properties in July 2001, owned by 
Larry Silverstein, New York City’s fifth-largest commercial landlord. 

 Silverstein paid $3.25 billion for a 99-year lease in July 2001. 

 The lease applied to WTC 1, 2, 4, and 5. 

 WTC 7 was constructed by Silverstein in 1980 and subsequently leased. 
 
Reparations 

 After 6 years of negotiations, Silverstein received $4.5 billion from his insurers. 

 After 13 years of litigation American Airlines and United Airlines agreed to pay 
Silverstein $95.1 million. 

 
The condition of the trade centre buildings 

 By 2001 the trade centre buildings had become a liability as they no longer met fire and 
environmental codes. The construction was outdated and asbestos riddled the 
buildings. They really needed to be demolished but the costs were extravagant and 
would require evacuating a huge area stretching to Long Island and New Jersey 
(depending on wind). Getting rid of the asbestos alone would be a nightmare. Uprating 
the buildings would cost more than they were worth. 

 Occupancy was also diminishing. 

 Despite this, in the summer of 2001 the centre was sold to Larry Silverstein. 

 Within a few months the demolition problem was solved by a claimed terrorist attack 
that brought the buildings down. The problem of asbestos was solved by spreading it in 
a cloud throughout Manhattan over the local population, and especially fire-fighters. 

 Silverstein, a close friend of Benjamin Netanyahu, changed the insurance to include 
terrorist attack by planes, for which he received nearly $5bn. He also received 
government grants to rebuild. Silverstein made huge profits on the destruction.  
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The claimed aircraft 

 United Airlines Flight 175. Boeing 767. This plane is claimed to have hit the South 
Tower. It had 9 crew and 56 passengers. 

 American Airlines Flight 11. Boeing 767. This plane is claimed to have hit the North 
Tower. It had 11 crew and 81 passengers. 

 American Airlines Flight 77. A Boeing 757. This plane is claimed to have hit the 
Pentagon's exterior wall, Ring E. It had 6 crew and 58 passengers. 

 United Airlines Flight 93. A Boeing 757. This plane is claimed to have crashed into a 
field in Shanksville. It had 7 crew and 37 passengers. 

 

Key government officials 

 President: George W Bush Jnr. [Seemed genuinely surprised in Sarasota.] 

 Vice President: Dick Cheney. [Suspicion of implication in the conspiracy.] 

 Secretary of State: Colin Powell. [Suspiciously in Peru at the time.] 

 Secretary of Defence: Donald Rumsfeld. [Suspicion of implication in the conspiracy.] 

 Deputy Secretary of Defence: Paul Wolfowitz. [Suspicion of implication in the conspiracy.] 

 Attorney General: John Ashcroft. [Suspicion of implication in the conspiracy.] 

 Deputy Attorney General: Larry Thompson. 

 Assistant Attorney General: Michael Chertoff. [Evidence of complicity.] 

 Director of the CIA: George Tenet. [Suspicion of implication in the conspiracy.] 

 Director of the FBI: Robert Mueller. [Suspicion of implication in the conspiracy.] 

 Commander of NORAD: Ralph E Eberhart. [Suspicion of implication in the conspiracy.] 

 FAA National Operations Manager: Ben Sliney. 

 Aviation Administrator of FAA: Jane Garvey. 
 

Absentees 

The government is absent 

 Every important official was unusually absent from New York at this time. 

 The President (GW Bush Jnr) was reading stories to children in a school in Sarasota, 
Florida with some senior members of the government (convenient). When he was told 
about the event in his ear by the NSA, he did nothing for some time and continued 
reading, looking perplexed. Bush arrived back at the White House at 6:54pm.  

 10 hours prior to the attacks, San Francisco Mayor Willie Brown received a travel 
security warning from ‘my security people at the airport’ advising him to be cautious in 
travelling. He was scheduled to fly to New York.2 

 Chairman of the joint chiefs of staff, Gen Henry Shelton, was absent, his place was 
taken by Gen Richard Myers. 

 The man in charge of the FAA command centre, Ben Sliney, had only been in post less 
than one day. 

 The person in charge of FAA headquarters, Lt Gen Mike Canavan, (hijack co-ordinator) 
was in Puerto Rico and left no replacement. 

                                                   

2 San Francisco Chronicle, 12 September 2001. 
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 The commander of NMCC, (national military command centre) Capt Charles Leidig,  
was standing in for the first time for BGen. Montague Winfield. 

 The commander of NEADS, Col Marr / could not reach his superior, Major Gen Arnold, 
who was in a meeting with no access to telephone. Marr sent a messenger to interrupt 
him. 

 The head of NORAD, Gen Ralph Eberhart, saw the planes hit the towers on television 
but did not suspend the simulation exercises. He then put himself out of 
communication by driving to Cheyenne Mountain for 30 minutes at the crucial time. 
He also lowered the defence status the night before. 

 The Sec. of Defence, Donald Rumsfeld, was incommunicado in the Pentagon. Instead of 
giving orders he was outside assisting medics and orderlies. For thirty minutes he could 
not be found. He did not take charge until all the planes had crashed, an hour and a half 
after the attack. 

 Secretary of State Colin Powell returned to Washington from Lima, Peru at 7:00pm; ten 
hours after the attacks began. 

 
Business leaders avoid the area 

 Newsweek reported that the state of alert was high enough on 10 September for top 
Pentagon chiefs to cancel a trip for the next morning due to security concerns.3 

 A number of business CEOs that would normally have been in the WTC were invited by 
William Buffett (second richest man on earth) to a charity event inside Offutt Air Force 
base in Nebraska starting at 8 am. Bush later flew there that day.4 

 Two employees of Odigo, Inc. in Israel, a large messaging company, were warned of an 
imminent attack on the WTC around two hours before the first plane hit the WTC, 
apparently by the FBI. The Odigo Research and Development offices in Israel where the 
warnings were received are located in Herzliyya, a suburb of Tel Aviv. An executive 
stated that others could have received the same message.5 

 Silverstein used to have breakfast at Windows on the World on top of the North Tower. 
However, on 9/11 his wife made him visit the doctor. 

 

Elite strategic plans before the attacks 

The PNAC 

 PNAC is the Project for a New American Century.  This is a project established by 
Jewish Neocons regarding the effects of American foreign policy in the world plus the 
development of plans for a Greater Israel after the Balkanisation of surrounding 
nations like Syria and Iraq. 

 The PNAC’s Rebuilding America’s Defences document proposed imposing regime 
change, or outright US-led war, with several nations: Syria, Sudan, Iraq, Libya, Jordan, 
Lebanon, Iran, and Somalia. It also proposed the partitioning of Syria, Iraq, Turkey, 
Somalia and Pakistan plus advancement into Sudan, Libya and North Africa. This 
followed the Yinon Plan (see next). The Neocons debated the need for ‘a new Pearl 

Harbour event’ to galvanise the nation to act against its natural wishes and enable 
passing draconian laws based on the threat of terrorism. 

                                                   

3 Newsweek, 13 September 2001; 24 September 2001.  
4 San Francisco Business Times, 1 February 2002.  
5 Ha'aretz, 26 September 2001. Washington Post, 28 September 2001.   
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 One of the suggestions involved the false flag of hijacking aeroplanes and killing 
civilians to shock the nation. 

 
Israeli plans for Greater Israel 

 The Yinon Plan established the strategy of Israel to Balkanise (fragment) surrounding 
nations after various wars so that large swathes of territory could be annexed to form 
‘Greater Israel’ stretching from the Euphrates to the Nile. [See glossary.] 

 In preparation for this, there needed to be a long-proposed War on Terror as an excuse 
to initiate illegal pre-emotive wars. 

 Israeli officials, and especially Netanyahu, talked about this War on Terror for years 
before 9/11. 

 After 9/11 (the necessary galvanising event like Pearl Harbour) there was an excuse to 
initiate this War on Terror from America. 

 Israel had the most to gain from 9/11. 
 

Intelligence questions regarding the run up to the attack 

 Where was the intelligence of the claimed best intelligence system in the world 
regarding the planned attack? 

 What about other intelligence services that had prior notice of the attacks? Why were 
these ignored? 

 Why did the CIA claim that no one could have imagined an attack involving a plane 
hitting a building when, on 9/11/01 the CIA were running a pre-planned simulation to 
explore the emergency response issues that would be created if a plane were to strike a 
building?6 

 Various whistle-blowers from the FBI, military, CIA, and official reports, have revealed 
that senior officers deliberately impeded terrorist threats and investigations. Officials 
hindered requests from agents, botched investigations, falsified documents to discredit 
their own sources and marginalised agents raising the alarm. One experienced former 
FBI agent, Mike German, said, ‘I hear the FBI saying every day on TV when I get home, 

about how it's remaking itself to fight terrorism, is not the reality of what I saw every day in the 

field’.7 

 In April 2001 Susan Lindauer received information that jihadis were planning a 
terrorist attack on New York that would involve hijacked civilian aircraft and that the 
target was the Twin Towers.8 

 In June / July CIA operatives were programmed to expect plane hijackings. Iraq was 
offering co-operation including offering to let the FBI make investigations about 
terrorism within Iraq.  

 On 2 August 2001 the CIA went into hi-activity mode regarding the terrorism threat. 
Lindauer’s CIA handler expected the hijackings within the next few weeks. They 
expected the use of a small thermo-nuclear device and mass casualties. 

                                                   

6 National Law Enforcement Security Institute, August 2002. AP, 21 August 2002. 
7 Eric Lichtblau, ‘Another F.B.I. Employee Blows Whistle on Agency’, New York Times, Monday 02 August 
2004. 
8 See YouTube testimony, ‘CIA Whistleblower Susan Lindauer exposes everything’. Uploaded 23 September 
2011. 
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 On 6 August there was a memo to the president that there is an imminent terrorist 
threat to New York. The whole intelligence community was buzzing about this attack. 

 On 7 August Lindauer contacted the US Attorney General’s office on his private office 
telephone to broadcast an emergency alert to all agencies to garner information. John 
Ashcroft refused to take her information seriously. This takes away the top 
establishment excuse of ‘plausible deniability’. By the way, Attorney General, John 
Ashcroft, did all his flying in a private charted jet in the lead up. 

 Lindauer explained further that between August and early September three vans at 3am 
to 5am for ten days appeared in the Twin Towers after the janitorial staff left. These 
contractors are believed to have wired up a thermite bomb that was a military grade 
weapon. 

 Sibel Edmonds (FBI) reveals significant intelligence information regarding the 9/11 
attacks that was dismissed and not acted upon by FBI officials.9 

 Condoleezza Rice (National Security Advisor) was warned. The two most senior 

intelligence officials in the nation delivered a stern warning regarding an impending terror 

attack two full months before 9/11.’ 10 

 French intelligence gave warnings, including a five-page summary memorandum 
entitled, ‘Aeroplane Hijacking Plans by Radical Islamists’, dated 5 January 2001, eight 
months before September 11. 

 A military intelligence team repeatedly contacted the FBI in 2000 to warn about the 
existence of an American-based terrorist cell that included the ringleader of the 9/11 
attacks. 

 There were multiple warnings, testimonies, telephone intercepts and intelligence 
reports pointing to a major attack on New York, all of which were ignored. The 
government and CIA claimed ignorance. 

 MI6 warned that terrorists were planning to hijack planes and crash them into 
buildings two years before 9/11. 

 Two months before 9/11 Britain warned the US to expect multiple hijackings. 

 Putin warned that suicide pilots were planning to crash into buildings on US soil in the 
summer of 2001. 

 German intelligence alerted the CIA in June 2001 that Middle Eastern terrorists were 
planning hijackings. 

 

The day of 9/11/01 (UK 11.9.01) 

The reduced occupancy 

 The usual population of the trade towers was greatly reduced from its normal level of 
many thousands. On a typical weekday 50,000 people worked in the towers, with 
another 200,000 passing through as visitors. 

 All Jews were told not to go to work that day. Many Jews normally worked in the trade 
centre.  

 Important Jewish establishment figures normally present had their diaries changed to 
be somewhere else, such as Paul Wolfowitz. 

 

                                                   

9 See, ‘A Classified Woman’. 
10 William Rivers Pitt, t r u t h o u t | Perspective; ‘Condi Rice, 9/11 and Another Nest of Lies’, Monday 02 
October 2006. 
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Timeline of 11 September 2001 attacks 

 7.59: American Airlines Flight 11 takes off from Logan Int. Airport in Boston. 

 8.14: United Airlines Flight 175 takes off from Logan Int. Airport in Boston. 

 8.14: Flight 11 is hijacked over Massachusetts. 

 8.20: American Airlines Flight 77 takes off from Washington Dulles Int. Airport. 

 8.42: United Airlines Flight 93 takes off from Newark Int. Airport. 

 8.42: Flight 175 hijacked above Albany, New York. 

 8.46: Flight 11 crashed into the north face of the North Tower (WTC 1). 

 8.50: Flight 77 is hijacked above Ohio. 

 9.03: Flight 175 crashed into the south face of the South Tower (WTC 2). Part of the 
engine supposedly falls to the ground six blocks away. 

 9.28: Flight 93 is hijacked above Ohio. 

 9.37: Flight 77 crashes into the western side of the Pentagon. 

 9.59: The south tower collapses 56 minutes after the impact. 

 10.03: Flight 93 crashes in Pennsylvania. The 9/11 Commission stated that the target 
was Washington DC. 

 10.28: The North Tower collapses 1 hour 42 minutes after impact. 

 10.50: Five stories of part of the Pentagon collapse. 

 5.20pm: WTC 7 collapses. It was not hit by a plane; neither was it completely engulfed 
in fire. 

 

The claimed hijackers 

American Airlines Flight 11 

 Waleed Alshehri, 21, from Saudi Arabia. 

 Wail Alshehri, 26 or 28, from Saudi Arabia, brother of Waleed Alshehri. 

 Abdulaziz Alomari, from Saudi Arabia. 

 Satam Al Suqami, 25, from United Arab Emirates. 

 Mohamed Atta, 33, from Egypt (the likely pilot). 
 
United Airlines Flight 93 

 Saeed Alghamdi, 21 or 41, from Saudi Arabia. 

 Ahmed Alhaznawi, 20, from Saudi Arabia. 

 Ahmed Alnami, 23, from Saudi Arabia. 

 Ziad Jarrah, 32, from Lebanon (the likely pilot). 
 
United Airlines Flight 175 

 Ahmed Alghamdi, from Saudi Arabia. 

 Hamza Alghamdi, 20, from Saudi Arabia, brother of Ahmed Alghamdi. 

 Marwan Alshehhi, 23, from United Arab Emirates (the likely pilot). 

 Mohand Alshehri, from Saudi Arabia, cousin of Marwan Alshehhi? 

 Fayez Ahmed Banihammad (Alshehri), from Saudi Arabia. 
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American Airlines Flight 77 

 Khalid Almihdhar, from Saudi Arabia. 

 Nawaf Alhamzi, from Saudi Arabia. 

 Salem Alhamzi, from Saudi Arabia. 

 Hani Hanjour, 29, from Saudi Arabia (the likely pilot). 

 Majed Moqed, from Saudi Arabia. 
 
Irregularities 

 There are multiple reports of the claimed hijackers drinking alcohol and attending strip 
clubs and porn shops, even the night before 9/11. It is inconceivable that this behaviour 
is compatible with the religious Islamic zeal of a suicide terrorist. 

 On 10 September three terrorists spent $200 to $300 apiece on lap dances and drinks 
in the Pink Pony, at Daytona Beach, Florida strip club. Atta is reported to have used the 
same strip club.11  

 Several of the terrorists patronised Nardone's Go-Go Bar in Elizabeth, N.J.12 

 Majed Moqed visited a porn shop and rented a porn video. The major of Paterson, New 
Jersey says of the 6 hijackers who stayed there: ‘Nobody ever saw them at mosques, but 

they liked the go-go clubs’.13 

 It was later admitted that Atta was a CIA asset. 

 Conclusion: they were not jihadis but CIA assets. 

 Several of these people were later proved to be alive and well in the Middle East. 
 
Analysis of nationality 

 Most of the claimed hijackers were from Saudi Arabia. 

 Two were from UAE; one from Egypt and one from Lebanon. 

 None were from Iraq or Afghanistan. Both countries denied any involvement. 
 

Background on al-Qaeda, bin Laden and the Taliban 

Al-Qaeda 
Al-Qaeda was then a CIA database 

 In 2001 al-Qaeda was not a terrorist organisation but a database of international 
mujaheddin and arms smugglers used by the CIA and Saudis to funnel guerrillas, arms, 
and money into Soviet-occupied Afghanistan. British Foreign Secretary Robin Cook 
told the House of Commons this.  

 Pierre-Henry Bunel, a former agent for French military intelligence, also explained that 
the term was commonly used in Jordan for an authoritative database.  

 In the mid-1980s, it was a database dedicated to the communications of the Islamic 
Conference’s secretariat.14 

                                                   

11 Boston Herald, 10 October 2001.  
12 Boston Herald, 10 October 2001.   
13 Newsweek, 15 October 2001.  
14 Wayne Madsen Report; ‘Al Qaeda – The Database’, 18 November 2005. 
http://www.thetruthseeker.co.uk/article.asp?ID=3836 
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 Terrorists were able to use this database; thus the mujaheddin emailed their families 
through this network while training in Afghanistan, Libya or Lebanon. ‘When Osama bin 

Laden was an American agent in Afghanistan, the Al-Qaeda Intranet was a good 

communication system through coded or covert messages.’15 

 Thus al-Qaeda did not actually exist. It was not a terrorist group nor a unit led by bin 
Laden; neither was it an Islamic army. The idea of al-Qaeda being a well-structured 
terrorist group is the result of a propaganda campaign to instil fear in the west to accept 
draconian ‘national security’ policies necessary to fight an imaginary war against 
terrorism.  

 The Neocon lobbyists behind this US-driven policy did this to make money and further 
plans for Israel’s expansion. 

 Terrorist attacks were blamed upon al-Qaeda as some sort of blanket bogeyman. For 
instance: it was claimed that Albanian and Bosnian guerrillas in the Balkans were 
backed by al-Qaeda. In fact they were allegedly backed by money provided by the 
Bosnian Defence Fund, derived from a special account at the Bush-influenced Riggs 
Bank and directed by Richard Perle and Douglas Feith (American Neocons).16 

 In Autumn 2004 BBC 2 broadcast a series of three one hour documentaries by Adam 
Curtis called, ‘The Power of Nightmares’ questioning whether the threat of terrorism to 
the West is a politically driven fantasy and if al-Qaeda really is an organised network. 

 
Osama bin Laden 

 As a member of an important family in the banking and business world, Osama bin 
Laden was connected to the al-Qaeda network.  

 Osama bin Laden was a senior Saudi banker and businessman. He managed American 
grants to the mujaheddin fighters with the support of the Saudi royal family.  

 He had had a business relationship with the Bush family since the early 80s. His father 
was an investor in Bush Jnr’s failed oil company.  

 In 1986 the CIA, ISI and bin Laden worked together to make the Khost tunnel complex 
in Afghanistan (later a target of bombing / fighting in the US war).17  

 Bin Laden’s history is subsequently complex; he began to operate against the US from 
Afghanistan. He was angry at US military bases in Saudi Arabia and US attacks on 
Muslim states. 

 Despite this bin Laden released statements affirming that he was not responsible in any 
way for 9/11. Neither has any evidence been put forward by the US to show that he was. 
This is so unusual that bin Laden’s word must be given credence. If he was the USA’s 
enemy it would make sense for him to claim responsibility even if he hadn’t done it; but 
bin Laden denied responsibility. 

 Furthermore, he affirmed that the Taliban, under whose leadership he was then 
submitted, had refused him permission to stage any terrorist attack of this nature 
under the terms of his staying in Afghanistan. Then again, the Taliban leadership 
issued a statement affirming that they would extradite bin Laden if the US could give 
evidence that he was responsible. No evidence was forthcoming. 

 Some researchers claim that Osama bin Laden was dead by 2001 and so was the perfect 
patsy. Photos used of bin Laden in the media clearly show different people, or a 

                                                   

15 Wayne Madsen Report; ‘Al Qaeda – The Database’, 18 November 2005. 
http://www.thetruthseeker.co.uk/article.asp?ID=3836 
16 Ibid. 
17 Honolulu Star-Bulletin, 23 September 2001. The Hindu, 27 September 2001. 
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younger bin Laden. It is likely that he was dead long before his claimed kidnapping. He 
had been on kidney dialysis for some time and would have been incapable of doing the 
things claimed by the US. 

 
The Taliban 

 The CIA worked with the ISI to create the Taliban.  

 A CIA agent stated that ‘The Taliban are not just recruits from madrassas but are on the 

payroll of the ISI’. He added, ‘I warned them that we were creating a monster’.18 

 In 1996 the Taliban conquered Kabul and established control over much of 
Afghanistan.  

 An agreement with Unocal for a planned pipeline took place in advance. The pipeline 
strategy across Afghanistan is why Pakistan, in allegiance with the US, supported the 
Taliban, and why America initially acquiesced in its conquest of Afghanistan.19 

 
The secret flights 
After the attacks, while all of American airspace was locked-down, there were a number of 
planes that secretly took all the extended bin Laden family out of the country. Why? 

The real control 
The hostility between Islam and the West has been a controlled narrative for over 100 
years. It is part of a plan to eventually lead the nations into a world war between the 
‘Christian’ West and Eastern Islam.20 Meanwhile, violent clashes led by radical Islamists 
form part of various strategic short-term plans such as: building up fear of terrorist 
attacks, destabilising Libya or revolution in Syria. 

The control of Muslim terrorism and Islamic nations goes back to the manipulation of the  
Muslim Brotherhood after WWI by Elite bankers in London (chiefly the Rothschilds). It is 
the global Elite that controls Islamic radicalism; bin Laden was just a terror-figurehead for 
a time. There have been others;21 there will be more.  

Thus ISIS was created, funded, and resourced by NATO and Israel, as well as funded by 
Arab states like Qatar. For example, wounded ISIS fighters, in the CIA-initiated Syrian 
insurrection, were taken to Israeli hospitals to be treated. ISIS weapons found after battles 
were discovered to have been supplied from NATO stocks out of Bulgaria. Supplies were 
project-managed by MI6 agents. The RAF dropped medical supplies to ISIS troops. 

The Islamic threat to the West is a strategy of the global Elite. 

Conclusions 

 Osama bun Laden was a scapegoat that had nothing to do with the attack. How could a 
sick (CKD) old man living in a cave control a project that only a powerful national 
government could accomplish? 

 Osama bin Laden had strong business connections with the Bush family. 

 Iraq had nothing to do with the attack. 

                                                   

18 Times of India, 7 March 2001. CNN, 27 February 2002. 
19 Telegraph, 11 October 1996.  
20 This was documented in a letter by Freemason leader Albert Pike in the late 19th century. 
21 E.g. Muhammad Ahmad aka ‘The Mahdi’ (Sudan), Yasser Arafat (PLO), Ayman al-Zawahiri (al-Qaeda), 
Amir Hamza, etc. 
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 The Taliban had nothing to with the attack, let alone Afghanistan as a nation. 

 Al-Qaeda at this time was not an organised terrorist organisation but a CIA bogeyman. 

 The attacks were a planned operation controlled by the global Elite cabal that 
dominates Western society. This cabal dominates governments and politicians. 
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The exposure 2: The events analysed 

Questions about the lack of response to the hijackings 

The military 

 Military drills were being held at the time of the collapse. Note that this happens in 
many terrorist attacks (e.g. Las Vega shootings, 7/7 London attack). 

 Between four and ten exercises had been scheduled, including scenarios involving 
hijacking. Large numbers of fighters were relocated to Canada and Alaska (convenient). 

 This is claimed to have caused confusion within the FAA. 

 The multiple signals created confusion causing operators to demand the simulations be 
switched off. But they were not, even after the towers had been hit; the war games 
continued. 

 
The FAA should have been prepared 

 Why did the FAA ignore intelligence reports? Federal aviation officials received 
multiple intelligence reports warning of airline hijackings and suicide attacks before 
September 11. The 9/11 Commission report found that there was, ‘intelligence that 

indicated a real and growing threat leading up to 9/11,’ but that this intelligence ‘did not 

stimulate significant increases in security procedures’. 

 Why claim that no one considered hijacked planes hitting buildings? The 
FAA ‘had indeed considered the possibility that terrorists would hijack a plane and use it as a 

weapon’, and in 2001 it distributed a CD-ROM presentation to airlines and airports that 
cited the possibility of a suicide hijacking, the report said. In fact the FAA had been 
warned as early as 1998 that terrorists could, ‘seek to hijack a commercial jet and slam it 

into a US landmark’.22 The claim that the FAA could not have envisaged the 9/11 attack is 
a lie. It had long been prepared for such an event. 

 
Questions about the FAA 

 Why the delay? Why did the air-traffic controllers not realise that there was a serious 
problem much sooner? Example: at 8:52am two F-15's took off from Otis ANG Base, 6 
minutes after being ordered to go after Flight 11, which had already crashed. This is 38 
minutes after flight controllers lost contact with the plane. 

 Why not react according to protocols? Pilots are supposed to hit each fix with 
pinpoint accuracy. If a plane deviates by 15 degrees, or two miles from that course, the 
flight controllers will declare an emergency and interceptors will be deployed. Gen. 
Eberhart told Congress that 'now it takes about one minute' from the time that the FAA 
senses something is amiss before it notifies NORAD. And around the same time, a 
NORAD spokesperson told the Associated Press that the military can now scramble 
fighters 'within a matter of minutes to anywhere in the United States.' All of this failed with 
each hijacked plane. Example: At 8:46am Flight 77 from Washington went severely off 
course. It headed due north for a while then due south and got back on course. It was 
off course by around 15 miles, and stayed off course for about 5 minutes. According to 
regulations a fighter should have scrambled to see what was going on. The military 
knew that Flight 77 was hijacked, but NORAD was not notified until 9:24. 

                                                   

22 Eric Lichtgblau; ‘FAA Was Alerted on al Qaeda in 1998’, 9/11 Commission Concluded, The New York 
Times, Wednesday 14 September 2005 
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 Why were air defence systems turned off? All the air defence systems were 
turned off on orders from Dick Cheney. Why was he not made accountable? 

 Why the delay by air traffic controllers? Boston flight control decided that Flight 
11 was hijacked at 8:20am but did not notify other air traffic control centres for 5 
minutes and didn’t notify NORAD for another 20 minutes. Why? 

 Why were no fighters deployed immediately? The FAA should have contacted 
the Pentagon within ten minutes. Interceptor pilots have stated that it is inconceivable 
that hijacked airliners could fly for an hour and forty minutes without being 
intercepted; e.g. Lt Col Robert M Bowman (ret). Canadian former minister of national 
defence Paul Hellyer, asked why the Air Force wasn't scrambled in five minutes. This 
point was brought up by Sen Mark Dayton in Congressional hearings. 

 Why claim that the planes could not be tracked? The excuse that turning off the 
transponder meant that the FAA could not see them is false. Air traffic controllers can 
still see the plane as a primary target but cannot see the altitude. In fact UA 175 did not 
turn the transponder off but just changed codes. All the planes were tracked by the 
FAA. 

 Why chase a fake plane? While Flight 93 was still in the air another false alarm 
directed attention to a false hijacked plane near Toledo; the ‘Delta flight’. How is this 
possible? 

 Why was Flight 77 lost? The New York Times states that Flight 77 was lost at 8:56 
when it turned off its transponder, and stayed lost until 9.33am. Is it conceivable that 
an aeroplane could be lost inside US air space for 37 minutes? There doesn't need to be 
a transponder signal to get a radar signal! If this is true, why did the FAA warn that the 
plane was headed towards Washington at 9:24? 

 Why the missing documents? 150,000 relevant 9/11 documents were not sent to 
the 9/11 Commission. 

 
Conclusion: the shockingly bad management of defence on 9/11 either proves the most 
intense incompetence or a deliberate dysfunction. Either way, all the people involved 
should have been fired. 

Questions about air defence 

 Why were the hijacked planes not shot down? The government knew about the 
incoming plane towards Washington’s protected airspace and could have shot it down. 
It did not. Why not? Did Cheney really command to not shoot it down? Yet only the 
president can give this order and he was outside the loop. 

 Why no available fighters? When fighters were eventually demanded, none were 
available. Commanders tried base after base looking for interceptors but no planes 
were available. Jets still in the air were out of fuel due to exercises. After Bush returned, 
300 jets were patrolling the skies. 

 Why were available warplanes not utilised immediately? After 9:03 (after the 
second WTC crash) an ANG commander at Syracuse, New York told Northeast Air 
Defence Sector that warplanes with ‘hot guns’ could be ready in ten minutes.23 However, 
the first fighters did not take off from Syracuse until 10:44 - over an hour and a half 
later. These are supposedly the first fighters scrambled from the ground aside from 
three at Langley, two at Otis, and two fighters that took off from Toledo at 10:16.24 

                                                   

23 Aviation Week and Space Technology, 6/3/02. 
24 Toledo Blade, 12/9/01. 
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 Why scramble distant aircraft? [1] At 8:46am  2 F-15 fighters were ordered to 
scramble from Otis Air National Guard Base in Massachusetts to Flight 11, 
approximately 190 miles from the known location of the plane and 188 miles from New 
York City. Fighters in nearer bases were not scrambled. This is 6-8 minutes after 
NORAD has been told the plane was hijacked, 29 minutes after losing contact with the 
plane. [2] At 9:27am  NORAD ordered three F-16 fighters scrambled from Langley Air 
Force Base in Virginia to intercept Flight 77. Langley is 129 miles from Washington but  
aircraft were ready at Andrews Air Force Base 15 miles away, yet they are not 
scrambled. 

 Why were the fighters so slow? Example: chasing Flight 175. F-15's can travel over 
1875 mph.25 At an average speed of 1600 mph, they would have reached New York City 
in 7 minutes, i.e. 8:59. At an average speed of 1125 mph, they would have reached it in 
10 minutes, i.e. 9:02 - before Flight 175 crashes. Yet according to the NORAD timeline, 
these planes took about 19 minutes to reach New York City, i.e. travelling at  less than 
600 mph.  

 Why deploy unarmed warplanes? Armed fighters could have been in the air from 
Syracuse by 9:20, yet when NORAD needed fighters to go after Flight 93, at least 20 
minutes after that, the only ones they sent were two completely unarmed fighters on a 
training mission near Detroit!26 

 Why implement exercises that depleted defence capability? General Richard 
Myers, the top military commander during 9/11 denied to Congress that the exercises 
hindered national defence; a clear lie. In fact, only four strike jets were available for 
scramble for the whole eastern seaboard at the time. 

 Why were warplanes eventually sent in the wrong direction? AA 11 was stated 
to still be in the air, after it crashed in New York, heading for Washington. Three jets 
were scrambled from Langley chasing this fake plane signal. Then a different command 
post called ‘Giant Killer’, sent the jets out to sea to an area called ‘Whiskey 386’. The 
result was that the jets could not reach the plane that hit the Pentagon in time. 

 Why weren't planes in Toledo and other bases scrambled over an hour 
earlier? NORAD explained that it didn't scramble fighters from bases nearer to the 
hijacked planes because they only used bases in the NORAD defensive network (7 bases 
in the entire US). Yet at 10:01am the FAA ordered F-16 fighters to scramble from 
Toledo, Ohio.  

 

Lies about the timeline 

 Multiple people in power lied about the timing of events to cover themselves. I will give 
but a few examples. 

 At 9:01am Bush stated, ‘I was sitting outside the classroom waiting to go in, and I saw an 
airplane hit the tower -- the TV was obviously on, and I use to fly myself, and I said, 'There's 

one terrible pilot and I said, it must have been a horrible accident’.27 Yet there was no film 
footage of the first attack on TV until much later and no footage of the plane actually 
hitting the tower. This is a clear lie to make it seem he didn't know what was 
happening? By 8:38, NORAD knew that Flight 11 was hijacked, and by 8:43, they knew 
Flight 175 was hijacked. As the New York Times points out, they also probably knew 

                                                   

25 Air Force News, 7/30/97. 
26 ABC News, 8/30/02. 
27 CNN, 12/4/01. 
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Flight 77 was hijacked a few minutes after 8:48.28 He did had time to think about it 
because he's been briefed by his National Security Advisor on the situation. So by this 
time Bush certainly knew two planes were hijacked and headed towards New York City, 
and probably knew of a third hijacking.  

 At 9:16am the FAA informed NORAD that Flight 93 may have been hijacked. No 
fighters are scrambled in response. It’s not clear why NORAD claims it was hijacked at 
this time (NORAD's own timeline inexplicably fails to say when the FAA told them 
about the hijack). 

 There are timing discrepancies between statements by the fighter pilots from Langley 
and statements by NORAD. 

 After 9.55am Cheney commanded that F-16 fighters engage Flight 93. Yet Maj. Gen. 
Paul Weaver, director of the Air National Guard, claimed that no military planes were 
sent after Flight 93.29 Two of the three pilots flying over Washington specifically deny 
ever being ordered to shoot down a plane. They say they maintained a defensive 
position over Washington for four hours. They say that all of them didn't even learn 
about Flight 93 or any plane crashing in Pennsylvania until they returned to base in the 
afternoon.30 

 At 10:32am Cheney called Bush and told him of a threat to Air Force One. He stated 
that it would take between 40 and 90 minutes to get a protective fighter escort up to Air 
Force One.31 According to a different article, Air Force One already had a fighter escort 
when this happened.32 

 

Bush at the school 

 At 9:05am Bush is still reading a story to 18 Emma E Booker Elementary School 
second-graders when his chief of staff, Andrew Card, tells him, ‘A second plane has hit 

the World Trade Centre. America is under attack’. He continues reading. Secret Service 
agents did nothing and reporters ask him if he is aware of the two crashes. He nods and 
says he will talk about the situation later.33 Bush continues to read for the next 20 
minutes. Is this what you would expect from a president? Or was this a set-up to give 
Bush a clear alibi? 

 

Cheney safeguarded but not Bush 

 At 9:32am Secret Service agents jostle Vice President Cheney's into the White House 
basement and towards an underground bunker. Bush is left unprotected at the school 
in the open. Worse, he is on a scheduled visit and therefore a known target. Why wasn’t 
the president bundled into a car and driven to a bunker straight away? 

 

                                                   

28 New York Times, 9/15/01. 
29 Seattle Times, 9/16/01. 
30 Among the Heroes, (2002), p222. 
31 Washington Post, 1/27/02. 
32 Telegraph, 12/16/01. 
33 CNN, 9/12/01. 
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The claimed flight of airliners 

 It is impossible that amateur flyers with minimum training in flying a Cessna could 
pilot an airliner through New York and hit a target building. The best hijacker pilot was 
not even allowed to fly a Cessna on his own because he couldn’t control it at 65 knots. 

 It is impossible that commercial airliners did what the official story says they did to the 
Twin Towers. 

 Various experienced pilots tried to copy this flight in simulators but none could do it. 

 The object (supposedly Flight 175) that hit the South Tower was travelling at 590mph 
but a Boeing 767’s maximum operating speed at ground level is about 420mph. 

 It is impossible to fly an airliner at such high speeds at such low levels where the air is 
dense. Pilots have compared this to parking a car in your garage at 150 mph without 
hitting the sides. In addition, the stresses would have ripped the wings off. 

 

The deaths 

The aircraft passengers 

 No passengers died in a crash into a tower. 

 The deaths were faked. 

 Some passengers were already dead. 

 Others were CIA agents. 

 The flights were notoriously under-booked; as little as 33% occupancy. 
 
The building occupants 

 These were collateral damage of the psychopathic plan. 

 They were those that were not warned in advance. 
 
Street deaths 

 Some of these were proved to be fakes. 

 Others were civilians caught up in the tragedy. 

 Many were fire-fighters and first responders. 

 Many thousands died as a result of the toxins released in the air; chiefly from cancer. 
 

The initial explosions 

 The early eyewitnesses never claimed to see any aeroplanes hitting the towers, they 
only heard explosions and saw smoke. 

 The earliest broadcasts showed no planes. 

 It was only after the media later broadcast images of aircraft hitting the towers that 
witnesses claimed to have seen this. It is claimed that these were planted witnesses. 

 The fire-fighters testified that they heard explosions going on, such as in the basement 
of the towers. 

 No aircraft hit Building 7. Even the official narrative admits this. There was only a 
minor fire in a small area, not a major fire, in Building 7 – yet it collapsed in its own 
footprint in seconds. 

 Seismic recorders show spikes at the beginning of each collapse of the towers. 
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 The planes hit floors (e.g. South Tower, 81st floor) which housed secure computer 
rooms supposedly containing huge, heavy black objects claiming to be back-up 
batteries for computers. No one was allowed in these rooms and the batteries were 
never switched on. Both these floors showed evidence of thermite-produced white 
smoke. 

 

The application of physical laws regarding the planes 

 Aircraft have collided with global tower blocks several times before. None have ever 
resulted in the demolition of the tower. This is because they are specifically designed to 
be able to withstand such collisions, and also fires that may be generated. 

 Videos showed an instance of an airliner hitting the front of the trade centre tower, 
plunging through and the nosecone emerging out of the opposite side of the building. 
This is physically impossible. Airliners are constructed from very thin aluminium to 
reduce weight to enable flight. They are notoriously delicate. A bird-strike can write off 
the entire nosecone, not just the windscreen. No airliner could pass through the 47 
reinforced steel columns that were the basis of the towers. A plane hitting the front of 
the tower structure would have been vaporised. Since this is impossible, the videos have 
been faked in some way. 

 You can also see the shape of a plane wing cut into the front of one tower where a plane 
was supposed to have hit. This is also impossible; the wing would have fallen off and 
could not have caused this structural damage to the steel girders. 

 NOTE: no plane debris was found in Shanksville. No plane debris was found at the 
Pentagon. No plane debris was found in New York (note that the filmed nosecone 
should have fallen to the ground), the wings should also have fallen off.34 

 Films of the planes hitting the towers have been proved to be fake. The serial numbers 
of the planes were later tracked by researchers. The planes made secret landings at 
various airports, such as Cleveland. Their numbers were later re-assigned and the 
planes repainted. 

 
Propositions 

 There were no commercial airliners flying into the towers. However, Richard D Hall has 
proved that an object did hit the South Tower, though not an airliner. It has been 
suggested that this was a cruise missile, perhaps with a holographic plane. The US and 
other nations have had this technology for many years.35 A second plane can project a 
holographic image on to a missile to make it look like a plane. This is Hall’s conclusion. 
Israel also has this technology.36 

 Note, this missile, say a cruise missile, could not take down the towers; this required a 
secondary force. 

 Images of the planes were ‘photo-shopped’ into the burning towers footage after the 
fact. This would have taken some time to fit a plane on to a real explosion; hence the 
delay before planes were seen on the news. 

                                                   

34 The turbine fan in the street was the wrong type. 
35 The US Air Force did have web pages showing this technology but have since deleted them. However, some 
people took screen shots of the pages before they were removed. 
36 Declassified 1987 Defence Dept. paper, ‘Critical technology in Israel and NATO nations’ shows that Israeli 
firm El-Op was developing holographic technology with stealth applications in the late 80s. 
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 John Lear (of the Lear Jet family) signed an affidavit saying that no Boeing 767 
airliners hit the Twin Towers. He says that the claim is physically impossible.37 

 The Northeast Air Defence Sector received a report from the FAA’s Boston Centre 
saying that Flight 11 had not hit the North Tower but was still airborne and heading 
south. You can hear this recording in the documentary, ‘Intercepted by Pilots for 9/11 
Truth’. 

 

The rubble 

 Despite the debris having high enough temperatures to melt hardened steel columns, a 
paper passport of a terrorist was picked out of the rubble.  

 An aeroplane engine fan was conveniently found in the debris on the street, without 
any indentation to the pavement. However, it was the wrong type and did not belong to 
any of the airliners. This is clear confirmation of planted evidence.  

 The footprint of the towers was the crime scene of a mass murder. However, it was not 
treated as such but was handed over to the NY Dept. of Design and Construction. The 
steels were taken to Jersey (round the clock) where they were cut into pieces and sent 
to China as scrap metal when the price was at its lowest for years. There was no profit 
in doing this. The steel beam debris could have provided significant metallurgical 
evidence of explosions, Michael Chertoff (connected to Mossad) authorised this. 
Various Mossad front companies of traders and junkyards got rid of the steels. Chertoff 
also ordered the removal of the Pentagon surveillance cameras. In 2003 Chertoff was 
made head of the new Dept. of Homeland Security, in charge of counter-terrorism in 
the US, which allowed him to control dissent and to restrict access to 9/11 official files 
on the basis of the law of Sensitive Security information. 

 

The application of physical laws regarding the melted steel 
columns 

It was not caused by aircraft fuel 

 It is impossible for jet fuel, plus burning office furniture, to reach the ignition 
temperature to melt the steel columns that made up the towers. Yet these columns 
melted away leaving stumps in the rubble. 

 Jet fuel is essentially kerosene and this ignites at 444 degrees F (229 degrees C).38 Jet 
fuel does not burn at 800-1500 degrees F as stated by Popular Mechanics (in an article 
written by a relative of Michael Chertoff). Temperatures in a fire depend upon the 
combustion rate (which depends upon the oxygen supply) and the rate at which the 
heat can be dispersed. 

 The fires in the Twin Towers were actually moderate, as seen in filmed news. The large 
volumes of black, sooty smoke show that the fires were oxygen-deprived, not the sort of 
combustion that will generate high temperatures. In fact the jet fuel burned itself out in 
less than ten minutes. 

                                                   

37 Ghostplane blogspot, 16 July 2009. 
38 Journal of Australian Fire Investigators.  http://www.tcforensic.com.au/docs/article10.html 
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 Construction steel has an extremely high melting point of about 2,800° Fahrenheit 
(1535° Celsius). According to the Journal of Australian Fire Investigators,39 paper, 
wood and leather ignite at 475°F (246°C) or less, far below the temperature required to 
weaken steel significantly. Apart from this the fire safety standards require hindrances 
to heat and the steels were covered in asbestos. 

 Professionals have calculated that if the 10,000 gallons of jet fuel was injected into just 
one floor of the World Trade Centre, that the jet fuel burnt with the perfect efficiency, 
that no hot gases left this floor and that no heat escaped this floor by conduction, then 
the jet fuel could have only raised the temperature of this floor to, at the very most, 
536°F (280°C).40 In fact, most of the jet fuel can be seen in videos burning as a fireball 
outside the towers. 

 Eye-witnesses stated that temperatures were cool enough for them to walk away. 
Indeed, there is film evidence of poor workers standing in the windows of the towers 
and waving for help while the fire was raging not far away. They were not consumed but 
were alive. 

 The usual safety margins for load-bearing steel structures posit that even if the fire had 
heated the steel to 1022°F (550°C) that would not have been sufficient to cause the 
towers to collapse. 

 
Controlled explosions were required 

 There were at least three separate explosions reported by multiple witnesses at the time 
of the first impact in the North Tower. 

 There was a huge explosion in the basement of the North Tower moments before the 
impact of the plane as reported by multiple witnesses. 

 There was a huge explosion that literally devastated the lobby of the North Tower, 
according to multiple witnesses, about one hour after the impact of the plane and 
before the collapse of Tower Two. 

 
Proposal: the destruction was caused by a series of explosions using military grade 
materials 

 The high-energy pulverisation of concrete floors could not have been done by kerosene 
explosions. 

 The spread of the dust clouds being forced down the streets laterally shows high-energy 
explosions inside the building spreading to Brooklyn. 

 All that was left of the buildings was dust and some steel beams. Massive explosive 
energy is required to do this. 

 There are mounted camera shots41 showing that the ground shakes for three seconds 
before the collapse. This equates to the vibrations felt by witnesses on the ground 
thought to be explosions. 

 There are also shots showing explosions before the collapse of the South Tower.42 

 Multiple witnesses inside the building, especially fire-fighters and police officers, said 
that they heard explosions after the planes hit, coming from the basement. ‘I was taking 

                                                   

39 http://www.tcforensic.com.au/docs/article10.html 
40 http://www.whatreallyhappened.com/wtcshake.mpg 
41 http://www.whatreallyhappened.com/wtcshake.mpg 
42 http://www.whatreallyhappened.com/wtcshake.mpg 
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firefighters up in the elevator to the 24th floor to get in position to evacuate workers. On the last 

trip a bomb went off. We think there were bombs set in the building.’43 

 Even a BBC reporter (Stephen Evans) initially mentioned hearing and feeling 
explosions while in the South Tower. The BBC later censored this information. 

 Multiple specialists confirm that the buildings came down by controlled demolition. 
 

After the airplanes hit the World Trade Centre there were some explosive 
devices inside the buildings that caused the towers to collapse. … [It was] 
too methodical to be a chance result of airplanes colliding with the 
structures. It would be difficult for something from the plane to trigger an 
event like that. 

Van Romero, Director of Energetics Materials Research and Testing Centre, New Mexico 
Tech. (Sept. 2001).44 

Proposal: the cause was a nano-thermite explosion 

 Films show white clouds of smoke (aluminium oxide) being forced out of the buildings 
at right angles to the sides. This is very unlike normal plane collisions but it is 
indicative of a thermite explosion. 

 There was a cascade of molten metal (iron)45 falling from the high-rise towers before 
they fell which all followed a burst of white smoke – a typical signature of a thermite 
reaction. No one can explain this, unless you consider thermite explosion. The massive 
heat below them forced people in higher floors to jump and die. 

 In the dust of the WTC tiny balls of iron were found in the debris. This is a signature of 
thermite explosion.  

 Metal was boiling under the rubble. 

 There were also balls of molybdenum found. This is another signature of thermite 
explosion. 

 Particles caused by a thermite reaction of metals were found in the debris. 

 Analysis of the smoke revealed nano-particles of compounds, which is also evidence of 
a thermite reaction. This has caused unusual cancers in people exposed. 

 There was a great deal of residual heat at the site for three months, evidence of a 
chemical reaction going on caused by a thermite reaction. This heat was even seen in 
satellite images days later. 

 Israelis were filmed storing boxing in the Twin Towers. It is alleged that these people 
were storing explosive materials and were preparing charges. A video can be seen of 
this. The men claimed to be art students. 

 This is advocated by Architects and Engineers for 9/11 Truth. 
 
Proposal: small nuclear devices 

 The signature of thyroid cancer cases in first responders. 

 Dust samples found Uranium, Strontium, Barium, Thorium and other products of 
nuclear fission in high levels. 

 There was burning molten steel underground for 3 months – a signature of a nuclear 
bomb. 

                                                   

43 Louie Cacchioli, People magazine. 
44 Some weeks later Romero recanted this. We can only speculate as to why. 
45 It was not aluminium. 
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 The towers didn’t fall but exploded, throwing steel hundreds of feet. 

 The tower contents were fully vaporised. This includes the concrete, which should have 
fallen in chunks. 

 Seismographs recorded huge spikes consistent with a nuclear explosion. 

 It explains why buildings 5 and 6 were so damaged (building 6 became a crater). 

 CIA whistleblowers reported that the US had intelligence that the towers would be 
attacked with a ‘mini-nuke’. Netanyahu also predicted a nuclear attack on the towers to 
throw suspicion on Muslim terrorists.46 He also mentioned it on an NBC TV interview 
on 13.9.2001, two days later, then changing it to a 350 kilotons conventional bomb!!! 
Why say it was a bomb? 

 This is advocated by James Perloff. 47 
 
Proposal: the cause was Directed Energy Weapons.  

 Due to the secretive nature of these weapons this cannot be discussed. However, it is 
certain that they exist and have been used many times at various levels by 
governments. Military videos show them being used. 

 This is advocated by Dr Judy Wood. 
 

WTC 6 collapsed before the Twin Rowers fell 

 This has no official explanation. The damage was so great that all that was left is a 
crater in the ground below the level of the basement. The only explanation is a terrific 
explosion in the sub-basement levels. 

 Wikipedia states that the falling debris from the towers crushed the buildings around 
them. This is a lie regarding WTC 6 at least. Falling debris crushing the building would 
have left a tall pile of debris, not a crater. 

 The falling upper sections of the towers had no additional energy to destroy the stable 
structures below, so where did the energy to hurl these large chunks of structure at such 
a distance from the towers come from? 

 This building was home to certain Federal agencies and housed all the evidence 
pertaining to many national scandals, such as the Enron Scandal or the World Com 
Scandal. 

 A photographer from FEMA (Kurt Somerfeld) filmed inside the crater and 
photographed the vault door blown open. As well as FBI evidence it also contained a lot 
of gold. After this he relocated to Argentina. 

 Where did the gold go? 
 

The collapse of WTC 7 

 The BBC (following a script) reported on the crash of WTC 7 around 30 minutes before 
it occurred. Jane Standly, in New York, reported its collapse at 4.54 pm (21.54 GMT). 
The building actually collapsed at 5.20 (22.20 GMT). The BBC ‘accidentally’ destroyed 
the tape. 

                                                   

46 In his book, ‘Fighting Terrorism’ (1995). 
47 For details of these points plus sources see James Perloff, ‘9/11 simplified’ blog. 
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 There is no explanation for the collapse of WTC7 

 That is, apart from the obvious claim that it was deliberately demolished by controlled 
charges. 

 This building was not hit by any aircraft. 

 The building was not hit by any debris to the degree of causing structural instability. 

 Though there was a small fire in one part of the building it was not severe and was 
under control. It could not have destroyed the entire block. 

 Molten steel was also found at 7 WTC. 

 The owner was heard to say ‘Pull it’, which is engineering jargon for initiating a 
demolition explosive charge. 

 There was a big explosion reported by Mr. Jennings and Mr. Hess on the 8th floor of 
Building 7, before either tower had collapsed? 

 There were multiple explosions recorded by different camera crews including the BBC 
and CNN, after the towers had collapsed and before the collapse of Building 7. 

 The owner made billions from this in insurance claims. 

 Building 7 housed archives of government records which proved fraud and money-
laundering going back decades which was about to be investigated. All these records 
were destroyed. 

 

The dust clouds 

 The dust clouds were physical evidence pertaining to the attack and could show 
possible origins of explosives. 

 No government agencies were involved in any attempt to collect and analyse 
particulates from the dust clouds. 

 The Environmental protection Agency did nothing. 

 A few independent experts did gather samples. 

 One was Prof. Thomas A Cahill of the University of California, an expert on airborne 
particles. He found small metallic aerosols, ultra-fine nano-particles that require 
extremely high temperatures such as that which boils steel columns. This requires a 
thermite expulsion, or similar. 

 

The dancing Israelis 

 A group of jubilant Jews with connections to Mossad were observed in New Jersey on 
9/11. They had placed a camera on top of a van and were filming the collapse of the 
towers from across the Hudson River.  

 When the towers collapsed they rejoiced and danced with joy. 

 This suspicious behaviour was reported by concerned citizens which led to them being 
arrested by local police. 

 They were found carrying box-cutter knives, multiple passports and thousands of 
dollars. 

 They were identified as: Sivan and Paul Kurzberg, Oded Ellner, Omer Marmari, and 
Yaron Schmuel. Sivan Kurzberg had been photographed flicking a lighter with the 
burning towers behind him. 
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 The company they worked for, Urban Moving Systems, was an Israeli intelligence front 
operation.48 

 Dominic Suter, the owner of the company, was a suspect in the terror attacks but was 
allowed to flee to Israel after being interviewed by the FBI. He was not extradited.  

 A police sniffer dog gave a positive result for the presence of traces of explosives in their 
vehicle.49 

 Initial news reports wrongly suggested that they were Muslim Arabs or described them 
as Middle Eastern. When it was known that they were Israelis, the story was dropped 
from the national news reports. 

 The FBI later admitted that at least two (the Kurzberg brothers) were agents for 
Mossad and that all were on a Mossad surveillance mission.  

 One of these Israelis (Ellner) later said on an Israeli TV show, ‘Our purpose was to 

document the event’.50 

 They were released, after being held for 10 weeks, by Michael Chertoff (Mossad) 
without trial. [Chertoff was a former judge, federal prosecutor and was then Assistant 
Attorney General, later to be Secretary of Homeland Security and co-author of the USA 
Patriot Act.] 

 This demonstrates prior knowledge of the attacks and Israeli intelligence complicity in 
the atrocity. This alone is enough evidence to suggest that the attack was a false flag 
perpetrated chiefly by Mossad. 

 

The attack on the Pentagon 

 It is physically impossible that the explosion in the side of the Pentagon was caused by 
an airliner.  

 The manoeuvring of a commercial aircraft to do what is claimed is absolutely 
impossible. 

 To cause the actual damage the aircraft would have had to fly virtually on the ground 
towards the building (the nose supposedly hit the first floor). 

 The flight path includes lines of streetlamps, which were still standing afterwards. 

 There was no debris of an aeroplane found anywhere. This is also impossible; there is 
always debris after a plane crash. 

 The building was built to withstand damage from a plane crash but was penetrated to 
several levels (five rings of concrete and masonry). The fragile aluminium structure of 
the plane supposedly rammed through three of the reinforced concrete rings of the 
building. 

 It is notable that Donald Rumsfeld (then Secretary of Defence) made a slip of the 
tongue statement to reporters when he said that what hit the Pentagon was a missile. 

 Armed Forces staff noticed the lack of aircraft debris at the site, such as Lt. Col. Karen 
U Kwiatkowski PHD, US Air Force (ret.).51 and Major General Albert N Stubblebine III. 

 The Pentagon was subject to a Congressional audit because trillions of dollars were 
missing from the accounts reported by Donald Rumsfeld only days before. The 

                                                   

48 Forward, (New York-based Jewish newspaper). 
49 Hamza; ‘Le Grand Taboo, chapter 2. Paolo Lima, The Bergen Record (local New Jersey newspaper). 
50 ABC News, 21 June 2002. 
51 Http://www.patriotsquestion911.com 
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documents regarding this matter were destroyed by the explosion, which hit the exact 
spot where they were held. That money had to be written off without proper budgetary 
investigation. How convenient! 

 All the sensors around the Pentagon had been turned off except one so that no one 
could see that it was not a plane that hit the building. 

 

The crash in Shanksville 

 The establishment narrative claims that this plane was shot down crashing in 
Shanksville, Pennsylvania.  

 Fox News52 originally reported that it was shot down by an F-16. Cheney originally 
acknowledged giving the order. However, the final cover-up story was that the plane 
crashed after a heroic attempt by certain passengers to overpower the hijackers; there 
was even a Hollywood movie made to cement this idea. 

 There were no remains of an airliner found in the vicinity of the claimed crash. 

 There should have been parts of an aeroplane all over the area plus luggage, artefacts 
and body parts. All there was to be seen was a trench. There was no fuselage and no 
wings, but there was a smoking crater. Searches in the nearby woods found no plane 
wreckage and no suitcases. 

 There were no bodies and no blood. There was a tiny amount of planted flesh (three 
chunks of torn human tissue and a piece of spinal cord). Local specialists presumed 
that there had been no passengers on the plane. 

 There was no local noise of a crash. 

 No one saw the plane fall or crash. 

 There were multiple pieces of paper and mail at the site, which had supposedly survived 
a crash, and a fireball that consumed 44 people. 

 Papers were found by the FBI relating to the supposed terrorists including driver’s 
licences, passports, ID cards, credit cards, pages from the Qur’an etc. 

 Two Bibles were found intact. 

 The crater was not big enough to be a plane crash site according to local resident John 
Maslak. It was a ‘V-shaped’ gouge 8-10 feet deep and 15-20 feet long. Flight 93 (a 
Boeing 757) had a wingspan of 125 feet, a tail height of 44 feet and a fuselage 155 feet 
long. 

 Local authorities and witnesses affirmed that it did not look like a crash-site: Somerset 
County Coroner, Wallace Miller; Commander of the Somerset Barracks, Patrick 
Madigan; Scott Spangler, photographer; Asst. Fire Chief Rick King; Homer Barron; Jon 
Meyer; State Police Officers Frank Monaco and Lyle Szupinka; FBI Agent Wells 
Morrison; Somerset County Emergency Management Agency officer William Baker. 

 Though full of fuel, there was no ground contamination of jet-fuel in the soil. 

 There was no contamination of ground water supplies. 

 Since the plane was carrying 8 to 10,000 gallons of fuel at the time of impact, why was 
there no plume of black smoke raising from the ground after the initial explosion? 

 Some affirmed that the ground had opened and swallowed the plane; the soil was soft 
being a reclaimed former coal-mine. 

                                                   

52 11 September 2001, 22.30. 
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 The two flight recorders (which are located next to each other on the plane) were found 
at different depths in the crater; one was 13 feet deeper. 

 The mayor of Shanksville, Ernie Stuhl, said, ‘I know of two people … that heard a missile. 
They both live very close, within a couple of hundred yards ... one fellow's served in Vietnam 

and he says he's heard them, and he heard one that day’. He added that based on what he 
has learned, the F-16's were ‘very, very close’.53 

 Laura Temyer of Hooversville stated, ‘I didn't see the plane but I heard the plane's engine. 

Then I heard a loud thump that echoed off the hills and then I heard the plane's engine. I heard 

two more loud thumps and didn't hear the plane's engine anymore after that’. She insisted 
that people she knows in state law enforcement have privately told her the plane was 
shot down, and that decompression sucked objects from the aircraft, explaining why 
there was a wide debris field.54 

 Multiple other local witnesses saw and reported the plane’s crash, many claiming to 
have heard missile explosions. Several saw it flying upside down for a few seconds. 

 Plane debris was found miles away from the supposed crash site. Part of the engine was 
600 yards from the crash-site. Part of the landing gear was found near a pond some 
distance away. Some debris was located at Indian Lake, three miles from the crash 
scene. Some lightweight debris was found 8 miles from the crash-site, separated by a 
mountain range. 

 Conclusion: there was an attempt to fake the scene of a crash to deceive the public. The 
plane was shot down by missiles. The real debris was some miles away over a wide area. 

 
Some of the passenger telephone calls55 

 9:27am: Tom Burnett called his wife Deena and says, ‘I'm on United Flight 93 from Newark 

to San Francisco. The plane has been hijacked. We are in the air. They've already knifed a 

guy’.56 

 9:34am: Tom Burnett calls his wife Deena a second time. He says ‘They're in the 

cockpit’.57 

 9:37am: Jeremy Glick calls his wife Lyz from Flight 93. He describes the hijackers as 
Middle Eastern, Iranian looking.58 

 9:41am: Marion Birtton calls a friend. She tells him two people have been killed and the 
plane has been turned around.59 

 9:42am: Mark Bingham calls his mother and says, ‘I'm on a flight from Newark to San 
Francisco and there are three guys who have taken over the plane and they say they have a 

bomb’.60 

 9:45: Tom Burnett calls his wife Deena for the third time. She tells him about the crash 
into the Pentagon. Tom speaks about the bomb he'd mentioned earlier, saying, ‘I don't 

think they have one. I think they're just telling us that’. He says the hijackers are talking 

                                                   

53 Philadelphia Daily News, 11/15/01. 
54 Ibid.. 
55 I have taken this data from, Paul Thompson, The complete 9/11 timeline, part 3. 
56 Among the Heroes, 8/02, p. 107. 
57 Among the Heroes, 8/02, p. 110. 
58 Among the Heroes, 8/02, p. 143. 
59 Pittsburgh Post-Gazette, 10/28/01. 
60 Pittsburgh Post-Gazette, 10/28/01. 
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about crashing the plane into the ground. ‘We have to do something’. He says that he and 
others are making a plan.61 

 9:45am: Todd Beamer is able to speak to Verzion phone representative Lisa Jefferson, 
with the FBI listening in. He talks for about 15 minutes.62 

 9:47am: Jeremy Glick is still on the phone with his wife Lyz. He tells her that the 
passengers are taking a vote if they should try to take over the plane or not. He later 
says that all the men on the plane have voted to attack the hijackers.63 

 9:50am: Sandra Bradshaw calls her husband from Flight 93. She says, ‘Have you heard 
what's going on? My flight has been hijacked. My flight has been hijacked with three guys with 

knives’.64 

 9:54am: Tom Burnett calls his wife Deena for the fourth and last time. In early reports 
of this call, he says, ‘I know we're all going to die. There's three of us who are going to do 

something about it’.65 However, in a later and much more complete account, he sounds 
much more upbeat. ‘It's up to us. I think we can do it. Don't worry, we're going to do 

something’. He specifically mentions they plan to regain control of the aeroplane over a 
rural area.66 

 9:58am: Todd Beamer ends his long phone call saying that they plan to jump the 
hijacker in the back who has the bomb. He lets go of the phone but leaves it connected. 
His famous last words are said to nearby passengers: ‘Are you ready guys? Let's roll.’67 

 9:58am: A man calls 911 from a bathroom on the plane, crying, ‘We're being hijacked, 

we're being hijacked!’, then reports that, "he heard some sort of explosion and saw white 

smoke coming from the plane.’68 One minute after the call began, the line goes dead.69 
Investigators believe this was Edward Felt, the only passenger not accounted for on 
phone calls. He was sitting in first class, so he probably was in the bathroom near the 
front of the plane. At one point he appears to have peeked out the bathroom door.70 The 
mentions of smoke and explosions of the recording of his call are now denied.71 If that's 
true, why is this important fact only denied now, when the FBI got a copy of the 
recording on 9/11, and let the media report the smoke and explosion story for months? 

 
Proposals 

 There was no hijacking, the whole thing was staged. The crash site was staged. 

 There was a fake hijacking using crisis-actors. The crash site was staged. 

 There was a real hijacking by terrorists but there was a passenger uprising which upset 
the hijacker’s plan. The passenger fight caused the plane to crash. The crash site was 
real but anomalous. 

 There was a real hijacking (by military ops) but there was a passenger uprising which 
upset the hijacker’s plan. The passenger fight caused the 9/11 planners to down the 

                                                   

61 Among the Heroes, 8/02, p. 111. 
62 Pittsburgh Post-Gazette, 9/16/01. 
63 Toronto Sun, 9/16/01. 
64 Boston Globe, 11/23/01. 
65 Toronto Sun, 9/16/01. 
66 Among the Heroes, 8/02, p. 118. 
67 Among the Heroes, 8/02, p. 204; Newsweek, 9/22/01. 
68 Toronto Sun, 9/16/01. ABC News, 9/11/01. AP, 9/12/01. 
69 Pittsburgh Channel, 12/6/01. 
70 The book Among the Heroes, 8/02, p. 193-194, 196. 
71 The book Among the Heroes, 8/02, p. 264. 
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plane with a missile from an F-16 to protect the cover story. The official crash site was 
staged. The real debris need to be hidden to avoid investigators confirming that it was 
shot down and not crashed. 

 Perloff suggests that the reason the plane was downed was not to save the White House 
(it was a target) but because there really was an uprising by the passengers to recover 
the cockpit. Indications are that they overwhelmed the ‘terrorist’ guarding the cockpit 
and began to break in. The plane initiated left-right, up-down manoeuvres to disrupt 
the passenger action. Cheney could not allow the hijackers to survive and be identified 
as Mossad agents; the whole plan would have been ruined. One of the passengers, 
Donald Greene, was a trained pilot and could have landed the aircraft. 

 Susan Lindauer (a CIA operative) affirmed that the aircraft 93 that went down in 
Pennsylvania was shot down by a US fighter and that the pilot was imprisoned in 
Florida. 

 Chris Bollyn claims that the hole was created by a missile fired from a low-flying, A-10 
Warthog Tankbuster, as one had been spotted flying over the area just before the 
claimed crash. This trench was excavated before. 

 The Shanksville ‘hole’ has an unknown cause, perhaps a missile strike to aid the official 
story. It appears that the real plane wreckage was widely scattered after being shot in 
the sky because it covers a much wider area. The official story is that the passenger 
uprising caused the plane to crash into the hole, but this is riddled with inconsistencies 
and problems and cannot be true. 

 
My conclusion 

 There was a hijacking controlled by the CIA / Mossad, either using patsies or agents. 

 The target was the White House but it was to be shot down before reaching it. (If agents 
were involved, the shooting down would have been faked.) 

 There was a real insurrection of the passengers, which is described in the many mobile 
phone calls to loved ones. These overpowered the hijackers.  

 The plane could have been landed by passenger pilots, but this would have exposed the 
fake hijackers. 

 Cheney ordered the plane to be shot down over Pennsylvania. 

 The real crash site was hidden and a fake claimed crash site in Shanksville became the 
establishment narrative to hide evidence. 
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The exposure 3: Aftermath considerations 

The media was complicit in the cover-up 

 It has long been proved that the mainstream media is controlled by the secret services, 
especially the CIA. Whistleblowers have exposed this; scandals have shown this (e.g. 
Twitter complicity exposed after the Elon Musk take-over); Facebook was created by 
the CIA and I mention Operation Mockingbird in this paper. This control is a given. 

 For this conspiracy to fool the public, the media needed to be in partnership with the 
secret services. 

 Example: no aircraft were originally seen hitting the buildings but the news channels 
later repeatedly showed planes crashing into (and out of) the towers when the original 
footage had been photo-shopped. 

 Example: despite multiple reports of explosions from the police, demolition experts, 
firefighters, reporters, escaping workers and street witnesses, the media later 
completely ignored all the evidence of explosions. 

 Example: the media completely shut down the story of the dancing Israeli agents. 

 Example: the media completely ignored the causes of the collapse of WTC7 or the crater 
that was WTC6. 

 Examples: the media ignored the missing gold, the insider trading, the removal of the 
debris evidence, the evidence of thermite and much more. 

 Example: the media ignored the inconstancies about the claimed Shanksville crash site. 
 

The Insider-Trading on the Stock Market 

 Essentially, it appears that the markets knew that something was going to happen and 
certain people in the know made billions by insider options. 

 On 10 September 2001 the trading ratio on United Airlines was 25 times greater than 
normal at the Pacific Exchange on this day.72 

 In the afternoon before the attack, ‘alarm bells were sounding over unusual trading in the 

US stock options market’. The FBI and CIA had sophisticated programs to monitor this as 
an intelligence tool to give advance warnings.73 

 Amr Elgindy, a notorious inside trader, ordered his broker to liquidate his children's 
$300,000 trust account fearing a sudden crash in the market stating that the Dow 
Jones average, then at 9,600, will fall to below 3,000. He was arrested in May, 2002, 
along with two FBI agents who were feeding him inside information. Prosecutors 
claimed that Elgindy had foreknowledge about the 9/11 attacks. 74 

 

                                                   

72 San Francisco Chronicle, 19 September 2001.  
73 CBS, 19 September 2001. 
74 New York Times, 23 May 2002; 8 June 2002. London Times, 30 May 2002.   
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Jewish connections 

Many commentators have come to the conclusion that the event was chiefly perpetrated by 
Mossad working with the CIA and MI6 (as is often the case). There are Jewish / Zionist 
connections all over the place. 

 Dick Cheney: VP, was commander in chief on 9/11 since Bush was distant, reading to 
school children in Sarasota County, Florida. 

 Ehud Olmert: Was originally Sharon’s deputy and was in New York City on 9/11. 

 Larry Silverstein: Purchased the WTC weeks before the attack. 

 Jules Kroll : Kroll’s company (Kroll’s Associates) controlled the security at the WTC 
on 9/11. His partner was Maurice Greenberg, head of AIG. The first plane struck the 
computer room of MMC, headed by his son. AIG received a bail out in the 2008 crash. 
Another Kroll associate was Jerome Hauer and later director of the New York City’s 
Office of Emergency Management (1996-2000). He oversaw the construction of the 
OEM HQ on the 23rd floor of WTC 7. On the morning of 9/11 he appeared on the TV 
and said exactly the same thing as Ehud Barak, that bin Laden was responsible and the 
war on terror has begun. 

 Ehud Barak: Former Prime Minister. Former commander of a covert commando 
force called the Sayeret Matkal.75 As Minister of Defence in 2008-9 launched illegal 
white phosphorous missiles on to Palestinian civilian populations, including a school in 
Gaza. On 9/11 he was in a TV studio in London where, before the Towers had fallen, he 
affirmed that, ‘the world will never be the same from this day … we know whose behind this, 

Osama bin laden, … now is the time to begin the war on terror’. 

 Arnon Milchan: Is a senior Mossad agent in America and is a major Hollywood film 
producer.  Was chief of the Lekem group that got plans and components for getting 
nuclear devices into Israel. Best friend of Shimon Perez. His first movie in 1978 (The 
Medusa Touch) was about terrorists flying a plane into the Pan Am building. In March 
2001 he made a TV series called ‘The Lone Gunmen’ which involves a 767 aeroplane 
that is remotely hijacked and directed at the World Trade Centre. 

 Rabbi Dov Zachheim: Comptroller of the Pentagon (2001-2004) when the trillions 
of dollars went missing and conveniently the evidence was destroyed on 9/11. 

 Lew Eisenberg: Commissioner of the NY Port Authority. Controller of New York’s, 
harbours, ports, airports, subways, tunnels etc. plus the WTC. In 2001 he arranged for 
the lease of the towers to Larry Silverstein from public ownership five weeks before 
9/11. Ronald Lauder was the director of the privatisation scheme for Gov. Pataki 
overseeing the transfer of the WTC to private hands. He is very close to Mossad. 

 The former head of Mossad, Isser Harel, stated in 1979 that terrorism would come to 
the US and Arabs would attack the tallest building in New York City. 

 Benjamin Netanyahu, Israeli Prime Minister, gave a public speech76 saying that 9/11 
was a good thing for Israel.77 When asked his opinion he first stated, ‘It’s very good’. He 
then corrected himself saying, ‘Well it’s not good but it will generate immediate sympathy’.78 

                                                   

75 General Staff Reconnaissance Unit 269. A special forces unit of the Israeli Defence Forces (IDF) designed 
for co-operation with the Israeli Air Force. 
76 At Bar Ilan University. 
77 Haaretz, ‘Report: Netanyahu says 9/11 terror attacks good for Israel’, 16 April 2008. 
78 New York Times, 12 September 2001. 
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 Danny Lewin: Was seated in row 9 of Flight 11 (behind Mohammed Atta). He was a 
former captain in the Israeli Defence Force and specialised in Counter Terrorism, 
hostage and rescue and assassination. He filmed himself months before 9/11 in front of 
panels resembling the Twin Towers wearing a watch whose model name was ‘Hijacker’ 
with the hour, minute and second hands showing ‘11’ and the date set to ‘11th’, even 
though the picture was taken on the 10th. The odds of this are 20,000 to 1.  

 Huntsleigh USA Security: The company that ran the security at all three airports 
involved was Huntsleigh USA, a subsidiary of ICTS Int. owned by Ezra Harel and 
Menachem Atzmon; Israeli Jews. 

 Ptech: This software firm is linked to Israeli intelligence and provided software for the 
FAA, the FBI and the US Armed Forces. All the computer systems failed on 9/11; 
particularly that of the FAA and NEADS. 

 Philip Zelikow: The executive director of the 9/11 Commission who is a dual US-
Israeli citizen with a sworn loyalty to Israel. 

 Michael Chertoff: connected to Mossad79 holding dual citizenship with Israel. Got rid 
of the debris evidence and released the dancing Israelis. Put in charge of the Justice 
Department’s investigation of 9/11. 

 Donald Rumsfeld (Secretary of Defence): showed prior knowledge. [1] Five hours 
after the 9/11 attacks, Rumsfeld made a note, which was leaked to the press a year later. 
He states that he wants the, ‘best info fast. Judge whether good enough hit S.H. [Saddam 
Hussein] at same time. Not only UBL. [Usama bin Laden] Go massive. Sweep it all up. Things 

related and not’.80 Thus the strategy to invade Iraq (already drawn up by the military) is 
planned despite a complete lack of evidence showing Iraqi involvement. [2] At 8:44am 
on 9/11 Rumsfeld, talked about terrorism in the Pentagon: ‘Let me tell ya … There will be 

another event.’ He repeated it for emphasis, ‘There will be another event’.81 Note that he 
(supposedly) doesn't know of the hijackings in progress, and says this two minutes 
before the first WTC crash. [3] At 9:41am Rumsfeld is in the Pentagon, but supposedly 
oblivious of the approaching Flight 77. As he watches TV coverage of WTC, he says, 
‘Believe me, this isn't over yet. There's going to be another attack, and it could be us’. 
Moments later, the plane hit.82 Incredible; two correct predictions in one hour! 

 An Army School of Advanced Military Studies issued a report written by elite US army 
officers on 10.11.01. The report describes a Mossad operation in the US: ‘Wildcard. 
Ruthless and cunning. Has capability to target US forces and make it look like a 

Palestinian/Arab act’.83 
 
Zionist groups / people who should have been in the Twin Towers but were not 

 Zim Israel Navigational: A large shipping firm headquartered in the WTC until two 
weeks before the attack. It moved to ‘cheaper buildings’ suddenly. 

 Odigo: On 9/11 employees of the Israeli instant messaging company Odigo received 
messages two hours before the attack warning them to get out of the WTC area. 84 

 Data recovery from 32 salvaged WTC hard drives show a surge in credit card 
transactions from the WTC in the hours before the attacks. Investigators said, ‘There is 

                                                   

79 His mother, Livia Eisen, was one of the first Mossad agents. 
80 CBS, 4 September 2002. 
81 AP, 9/16/01. Rep. Cox Statement, 9/11/01. 
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a suspicion that some people had advance knowledge of the approximate time of the plane 
crashes in order to move out amounts exceeding $100 million. They thought that the records of 

their transactions could not be traced after the main frames were destroyed’.85 

 No dead Jews: Despite initial claims that thousands of Jews were killed and Bush’s 
claim that 130 were killed, it was later confirmed that NO Jews were killed at all. CNN 
later reported on this.86 This is, at least, surprising or even suspicious, since it would be 
very usual for thousands of Jews to be in the WTC buildings that housed many financial 
institutions. In fact it is so unlikely that no Jews were present that this fact alone speaks 
of collusion and prior knowledge. Mossad knew and warned the US that 200 al-Qaeda 
terrorists were in the US and planning ‘a major assault’ on a ‘large scale target’ in the US, 
to cast the blame on Muslims. In fact, there were 4,000 Jews that should have been in 
the Twin Towers but were warned not to go in to work. Though denied by debunkers, 
this figure emanated from the Israeli Foreign Ministry after calls from Jewish relatives 
worried about loved ones. It was also reported in Jewish Newspapers. A number of 
business CEOs that would normally have been in the WTC were invited by William 
Buffett (second richest man on earth) to a charity event inside Offutt Air Force base in 
Nebraska starting at 8 am. Bush later flew there that day.87 

 

Background to Israeli terrorism 

Israel has openly stated that terrorism is a key method for attaining its goals. 
We must use terror, assassination, intimidation, land confiscation and the 
cutting off of all social services to rid the Galilee of its Arab population. 

David Ben Gurion, first Prime Minister of Israel, to the General Staff, May 1948. 

Israel used terrorist tactics and genocide in the 1948 ethnic cleansing of Arabs from their 
own land. 400 Palestinian towns and villages were obliterated and their populations 
massacred or forced to flee in 1947-48. Some were razed to the ground, others were taken 
over by Jewish immigrants. This land grab had been planned by Zionists for decades. 

Israel perpetrated terrorist attacks against Britain during the mandate. One example is the 
Zionist bombing of the King David hotel killing 91 people in 1946, including British nurses. 
The bombing was ordered by Menachem Begin, later an Israeli Prime Minister. Benjamin 
Netanyahu participated in a celebration of this bombing in July 2006.There were multiple 
terrorist attacks on the British in the mandate. 

The 1954 Lavon Affair whereby Israel conducted multiple false flag attacks on the British 
and USA in Egypt. 

Israel has perpetrated direct terrorist attacks against the USA. One of the chief examples is 
the brutal attack on the USS Liberty during the 6-Day War in 1967, which tried to kill the 
whole crew and sink the ship but killed 34 and wounded 173 (see elsewhere in this paper). 

Another attack was on a US Marine barracks in Beirut in 1983. The explosion killed 241 
marines. A nearby explosion killed 56 French troops. These were peace-keepers during the 
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Lebanon war (Israeli invasion) which began in 1982. An earlier car bomb had killed 17 
Marines. 

Israel has form for perpetrating the 9/11 tragedy. 

Simple facts demonstrating Jewish complicity in the attacks 

Prior knowledge 

 The dancing Israeli Mossad agents. 

 The extraordinary lack of Jews in the WTC on 9/11. 

 The Jewish leaders that suddenly changed their plans to avoid the area (e.g. Wolfowitz). 

 Donald Rumsfeld demonstrated prior knowledge (q.v.). 

 The warnings given to Odigo, Inc. to avoid the area. The Odigo Israeli text-messaging 
service had been used to warn Jews to avoid the WTC. The warnings were not passed 
on to the authorities. 

 Netanyahu predicted a nuclear attack on the towers. 

 Isser Harel (former head of Mossad) predicted that terrorists would attack the tallest 
buildings in New York 21 years before 9/11.88 

 
Facilitators of cover-ups 

 Michael Chertoff (ex-Mossad) released the dancing Israeli agents without trial. 

 Chertoff also released owner of Urban Moving Systems, Dominic Suter. 

 Chertoff did not demand the extradition of Suter from Israel. 

 Chertoff also approved the removal of the WTC debris without forensic inspection. 
 
Unusual approval of the event 

 Netanyahu appeared to be glad about the attacks (q.v.). 
 
Israeli suspects 

 By November 2001 over 200 Israeli suspects were held on suspicion of being terrorists 
involved in the attacks. 

 
Cui bono 

 The attack produced the War on Terror (long demanded by Israel) and illegal foreign 
wars. These directly benefited Israel as preparations for the Yinon Plan (q.v.) to create 
‘Greater Israel’ stretching from the Euphrates to the Nile. This required the 
Balkanisation of several Middle East nations such as Iraq and Syria. The first move was 
regime change in Iraq – a direct result of 9/11. Israel’s ambitions drove US foreign 
policy and 9/11 was a catalyst for these. 

 
The cover up 

 ‘At every critical point where the events and circumstances of 9/11 should have been 
investigated and discussed, there has been a Zionist, a dedicated devotee of the State of 
Israel, occupying a key position and acting as the controller and censor of evidence – the 

gatekeeper of information.’89 

                                                   

88 He was a terrorist and intelligence chief. Former head of Haganah intelligence and Sin Bet. Head of 
Mossad until 1963. 
89 Chris Bollyn, ‘Solving 9-11’, p24. 
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 ‘Logically, there can be no reason for dedicated Zionists to obstruct the investigation of 9-11 

other than to conceal the evidence of Israeli and Zionist involvement in the crimes.’90 
 

The real repercussions 

 The Neocons got the Middle East wars and incursions they planned for to serve Israel. 

 Millions of innocent people died in these military ventures. Libya was wrecked and 
went from the most prosperous African state to a failed state where slaves were sold in 
market places. 

 The CIA secured the heroin supply from Afghanistan (previously stopped by the 
Taliban) in the Afghan war. The CIA and Israel are central in the global drug trafficking 
trade. 

 The bankers stopped Saddam Hussein and Gaddafi from establishing new independent 
national currencies. 

 The military industrial complex made trillions of dollars. 

 Companies involved in security systems made millions. 

 The Elite were enabled to introduce the draconian civil restrictions they wanted in the 
Patriot Act and Homeland Security (long prepared). 

 

Things that did not happen 

 There were no trials of the people responsible for the atrocities. 

 The media did not push for answers about the true cause of the attacks or why there 
were no trials. 

 Congress did not demand accountability for known security failures. No one got fired. 

 There was no proper criminal investigation. 

 No one questioned why the wars on Iraq and Afghanistan, the Patriot Act and 
Homeland Security were all pre-planned before the attacks. 

 No one questioned the clear foreknowledge of the attacks by Israel’s Mossad. 

 No one questioned why the trade centre population that day was so small and why so 
many people were told to avoid the area; especially all Jews normally present. 

 The Dept. of Justice did not investigate the crime scene or the debris that was removed. 
No experts inspected the steels. 

 No one questioned why clear evidence of thermite was observed. This alone destroys 
the establishment narrative. 

 There have been no trials regarding the murdered victims of families that demanded 
them in litigation against the government. 

 No one questioned why a coalition of pilots denied the narrative. 

 No one questioned why an organisation of architects and engineers denied the 
narrative. 

 
 

                                                   

90 Ibid, p25. 
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Major conclusions 

 No aeroplane hit the twin towers. 

 These and other buildings were brought down in a controlled demolition using thermite 
explosives. 

 No aeroplane hit the Pentagon. This was done by a missile or explosives, chiefly to 
destroy evidence of fraud. 

 There was no plane crash at the claimed site in Shanksville. [But there was evidence 
some miles away of a plane being shot down in the sky after an insurrection of 
passengers.] 

 The whole event was staged in order to provide the Elite with a false flag excuse to 
institute certain foreign and domestic policies, as well as covering up many crimes and 
making much money. 

 The perpetrators certainly include Mossad but likely include the CIA, NSA, Pentagon, 
FBI and MI6. 

 Regarding the question of conspiracy information leakage, very many people involved 
have either been assassinated or imprisoned. At least one (Lindauer) was hospitalised 
as insane and drugged. 

 

Could the CIA really oversee such an atrocity? 

Absolutely; without a doubt. It had been performing such crimes for decades.  

 In WWII the prototype of the CIA, the OSS, was created with great power, led by Wild 
Bill Donovan. After WWII it was disbanded by President Truman because he was 
worried that such a secret organisation could have a dangerous, unregulated amount of 
power in peacetime, becoming a Gestapo. Then the threat of the Cold War arrived and 
he was forced to create the CIA. He later wrote a piece severely criticising it. 

 In the next decades the CIA was completely rogue, instigating coups, assassinations of 
hundreds of people, fomenting revolutions, funding insurrections, publishing smear 
campaigns and disinformation, and much more. For example: 

 1945-1959 Operation Paperclip: the CIA brought Nazi Germany’s rocket scientists to 
the USA to gain that technology. Engineers that had worked on rocket bombs (V1 and 
V2) to bomb England were established in the US. This was the beginning of NASA. 

 1953: Operation Ajax: with MI6 it overthrew the elected government of Iran and put 
in a CIA puppet, Mohammed Reza Shah, overthrowing the democratically elected 
Prime Minister Mohammed Mosaddegh. 

 1952: Operation PBFortune: Aborted coup in Guatemala. 

 1954: Operation PBSuccess: Coup in Guatemala overthrowing the elected 
government. 

 Late 1960s: Project MKOften: A secret programme to test the behavioural and 
toxicological effects of drugs on people. 

 1970: Assassination of Chilean General Rene Schneider. 

 1973: Coup in Chile. 

 Operation / Project Mockingbird: control of the media as a propaganda tool. 

 Operation MK Ultra: mind control experiments on people for brainwashing and 
interrogation techniques. 

 1960s:  Created the LSD drug revolution. 
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 1963: The assassination of JFK. [Multiple facts prove this was a conspiracy. For 
example: he was killed by a shot through the throat from the front.] 

 1965: The CIA supported the Indonesian coup establishing Suharto, who went on to kill 
a million innocent people. The CIA supported this dictator until 1998. 

 1968: The assassination of Robert Kennedy. [Multiple facts prove this was a conspiracy. 
For example: he was shot from the back by an agent.] 

 1968: The assassination of Martin Luther King Jr. [Multiple facts prove this was a 
conspiracy.] 

 1969: The fake moon landings. [Multiple facts prove this was a conspiracy. For 
example: it is impossible for humans to pass through the extreme radiation of the Van 
Allen Belts surrounding the Earth. This is why there were no subsequent human 
explorations of space.] 

 Extraordinary Rendition: kidnapping individuals and transporting them to foreign 
countries (e.g. Egypt) to be tortured during interrogation; this included US nationals. 

 
We could extend this list to scores more items. 

As in many previous operations, the CIA worked together with Mossad and MI6 to achieve 
an Elite goal. As many experts have testified, only a large national intelligence service 
could have carried out all the features exhibited in the 9/11 attacks. The idea that a handful 
of untrained, unqualified individuals could have done this is utter nonsense. 

The deathly precision of the attacks and the magnitude of planning would 
have required years of planning. Such a sophisticated operation would 
require the fixed frame of a state intelligence organisation, something not 
found in a loose group like the one led by the student Mohammed Atta in 
Hamburg. 

Eckehardt Werthebach, former president of Germany’s Verfassungsschutz intelligence 
service, December 2001 (letter to Christopher Bollyn). 

Could Israel attack its benefactor the USA using a false flag? 

 It not only could, it already had. Apart from the assassinations of American citizens, 
which could be discussed, Israel directly attacked the USS Liberty in 1967. This was a 
US intelligence gathering vessel sailing in international waters.  

 On 8 June 1967, during the Six-Day War, Israel used unmarked military fighter-
bombers to attack the American reconnaissance ship, along with three torpedo boats, 
which fired six torpedoes. Unmarked jets are a violation of the Geneva Convention. 

 The attack lasted 75 minutes and included machine gun / cannon fire, missiles and 
napalm bombs.  

 The attack followed 13 close up Israeli reconnaissance sorties. Miraculously, the ship 
was not sunk, but it did have a large gaping hole in the side.  

 When life rafts were launched, they were immediately shot up by machine gun fire from 
the aircraft. The intent was clearly to leave no survivors.  

 An Israeli helicopter gun ship waited nearby expecting the Liberty to sink; this was 
presumed to be to machine gun any survivors in the water. With no survivors the 
Israelis could easily blame Egyptian Arabs. 

 Thirty-four American sailors were killed and 172 wounded in the attack. 

 Israel initially claimed that it was a case of mistaken identity. To say that this is 
implausible is an understatement; it is risible. US intelligence claimed that it was a 
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deliberate attack ordered by General Moshe Dyan. This was confirmed by former 
Secretary of State Dean Rusk and former Joint Chief of Staff Admiral Thomas Moorer.91 

 

Simple facts exposing the 9/11 conspiracy 

 It is impossible that poorly trained pilots, with very basic ability on Cessnas, could fly 
airliners at high speeds, low elevation and complex manoeuvres that experienced pilots 
stated they could not perform. 

 News footage of the airliners contravenes the laws of physics and must be fake. It is 
impossible that an airliner can pass through 47 hardened steel girders and concrete 
with the aluminium nosecone emerging the other side intact. 

 It is impossible that aeroplanes could have brought down the Twin Towers. They were 
designed to withstand such an impact. 

 It is impossible that fires from aircraft fuel and office combustibles could have melted 
the steel girders. 

 Explosions were both seen (puffs of smoke from various floors) and heard in the 
towers. 

 The debris (e.g. melted steel) showed evidence of a thermite explosion. 

 There was no evidence whatsoever of a plane hitting the Pentagon. 

 There was no evidence of a plane crashing in Shanksville. 

 Multiple officials demonstrated prior knowledge. 

 Multiple people (including all Jews normally present) were warned not to attend the 
towers that day. 

 The dancing Israelis prove that Mossad was complicit. 

 The actions of the FAA and NORAD either demonstrate extreme incompetence or 
collusion. 

 The fact that the BBC reported the collapse of WTC 7 30 minutes before it fell shows 
that it was following a script written prior to the event. The BBC exacerbated this by 
destroying the tape, claiming that this was an accident. 

 

                                                   

91 See Edward Hendrie; ‘Bloody Zion’, Great Mountain Pub., (2012), chapter 9. USS Liberty Veterans 
Association Log, ‘The spy ship left out in the cold’, James M Scott. Chuck Baldwin’s Blog, ‘The lost veterans 
that almost nobody remembers’. Phillip F Nelson, ‘Remember the Liberty’ (book). 
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Conclusion 

What are the implications of all this? 

First we have to conclude that the collapse of the trade centre buildings was a deliberate 
engineered event; that is the only possible explanation. It is especially clear that Building 7 
was destroyed by an engineered controlled demolition using explosives. Nothing else could 
have brought the structure down, collapsing in its footprint in several seconds. 

This then means that the entire terrorist explanation is a fabrication. All the elements of 
this are lies meaning that multiple government departments, especially the FBI, colluded 
in the destruction of the towers and the deception of the people. 

The event was a watershed that created multiple geo-political ramifications; especially in 
the Middle East, Israel, Libya etc. It also led to domestic draconian laws and policies based 
on a terrorist threat lie. It literally changed the world – for the worse. 

Glossary 

 CIA: Central Intelligence Agency. 

 CKD: Chronic Kidney Disease. 

 FAA: Federal Aviation Administration. 

 FBI: Federal Bureau of Investigation. 

 FEMA: Federal Emergency Management Agency. 

 ISI: Inter Services Intelligence. The largest component of the Pakistan secret services. 

 MI6: British secret services focused on foreign policy. 

 Mujaheddin: Islamic jihadi rebels fighting in Afghanistan against the Russia invaders; 
supported by the CIA and SAS. 

 NEADS: Northeast Air Defence Sector. 

 NORAD: North American Aerospace Defence Command. 

 NSA: National Security Agency. 

 SEC: The Securities and Exchange Commission. 

 Thermite: a pyrotechnic composition of metal powder and metal oxide which, when 
ignited, undergoes an exothermic reaction. It can create extreme heat in a small area. 

 WTC: World Trade Centre. 

 Yinon Plan: An Israeli plan named after its author Oded Yinon to create ‘Greater Israel’. 
It appeared as an article in the Zionist Hebrew journal ‘Kivunim’ called, ‘A strategy for 
Israel in the 1980s’ (February 1982). This requires wars and insurrections in seven 
Middle East nations resulting in Balkanisation (fragmentation) of territory ceded to 
Israel so that it stretches from the Euphrates to the Nile. This policy became 
foundational to the foreign policy of President GW Bush Jnr. Gen. Wesley Clark 
explained that he was told that the Secretary of Defence (Rumsfeld) had affirmed that 
the US was going to ‘take out’ seven countries in five years (Iraq, Syria, Lebanon, Libya, 
Somalia, Sudan and Iran). 
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For further research 

 Architects and Engineers for 9/11 Truth. See the book, ‘What you are not being told 
about 9/11’. 

 Pilots For 9/11 Truth. 

 Christopher Bollyn, ‘Solving 9/11: the deception that changed the world’ (2012) and 
‘The War on Terror’. 

 Rich Planet, investigations of Richard D Hall. 

 James Perloff, respected 9/11 researcher. See blogs and interviews on YouTube (until 
deleted). 

 James Corbett, produced the very best short video explaining 9/11. 

 Paul Thompson, The complete 9/11 timeline, part 3: the day of September 11, 2001 
(Version 1.2, September 5, 2002). 

 
There are many other books and websites documenting the evidence for a conspiracy, but 
the above are the best initial sources. These have been little used for this paper (apart from 
Thompson), which was based on private research notes done over 23 years. 
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